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Hi

Eens met de voorzet van voor de toedeling10 2e

Deze vraag

Verloop van de ziekte sommige mensen zijn al zeker twee maanden ziek volgens NHG Volgens RIVM woordvoerder

staat dit op de agenda staat om te bespreken Ook PG

Volgens mij wordt hier vooral gevraagd of het verloop van de ziekte op de agenda staat van het OMT Ik zou deze bij

|uitvragen10 2e
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m

Nog 1 toevoeging voor eerste vraag

2de vraag is verdeeld GMT en PG prima om PG in de lead te laten en te laten afstemmen met GMT ik denk dat ook daar ze met

aantal vragen al bezig zijn al hebben
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Zie hierbij aanvulling voor verpleeghuizen gehandicaptenzorg
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Zie hieronder mijn suggesties voor de verdeling
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Urgentie Hoog

Dag collega s

Hierbij de lijst met Q A s die uitgezet moeten worden voor de persconferentie Hier is de input van AZ al in verwerkt

Mondkapjes voor de zorg waarom wordt er zo n hoog percentage afgekeurd Waarom duurt het al drie maanden op het

hele proces op orde is GMT niet uitvragen zijn ze al mee bezig
Mondkapjes voor particulieren worden die afgekeurde kapjes op andere plekken ingezet Zijn die dan wel goed genoeg

voor harde werkers op andere plekken in de zorg Zijn kapjes in het OV een wassen neus Andere richtlijn voor

personeel OV Hoe kan het dat kapjes die volgens de instructie van de Belgische overheid kunnen worden gemaakt
zoveel veiliger zijn1
Verloop van de ziekte sommige mensen zijn al zeker twee maanden ziek volgens NHG Volgens RIVM woordvoerder

staat dit op de agenda staat om te bespreken Ook PG

10 2e l 10 2e iam GMT

Bron en contactonderzoek is het plan van de GGD en voldoende Hoe zit het met de nazorg als je in quarantaine zit

Moet die quarantaine niet uberhaupt verplicht worden Hoe zit het met vervallen meldingsplicht
App hoe staat het ervoor U was eerst zo transparent maar we horen nu helemaal niks meer

Telecomwet hoe waarborgt u de privacy

10 2e

is dit DI of juist niet

Testen zijn de GGD en klaar voor 1 juni Zijn er voldoende spullen en mensen Volgens van het UMC gaat er nog

kostbare tijd verloren tussen vermoedelijke diagnose en afnemen test

Vaccin en behandelingen we horen allemaal veelbelovende geluiden hoe verhoudt zich dit tot elkaar Waar ziet het

kabinet op in Hoe ziet kabinet dit tijdspad ^ Q
Verpleeqhuizen Wat zijn de uitkomsten van de pilot Is er al zicht op uitbreiding van de bezoekregeling En voor

gehandicapten
Dashboard Kunt u meer duidelijkheid geven overde vormgeving van het dashboard de toolkit Wanneer gereed Bent u

niet te vroeg met de aankondiging terwijl het systeem nog moet worden uitgewerkt Analogie met app debacle Waarom

niet gekozen voor een verkeerslichtensysteem zoals in Wales [ygfg
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verpleeghuizen Gehandicapten10 2e 10 2e 10 2s10 2e

10 2e l 10 2e^^^^^zouden jullie weerwillen helpen met bepalen bij wie we moeten zijn zodat

Eventuee^ieHiulp DG adviseurs
gericht kan uitvragen10 2e

Dank
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